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Ljubljana - Uprava NFD Holdinga
pod vodstvom Stanislava Valanta je
včeraj sklicala novo skupščino, saj so
pri sklicu julijske skupščine naredili
»napako«.

Do kakšne napake je prišlo in
koliko dodatnih stroškov bo zaradi
nove skupščine imela družba, ki je v
zadnjih dveh letih ustvarila kar 80
milijonov evrov čiste izgube, iz NFD
Holdinga niso sporočili. Kot je za
Dnevnik povedal Valant, pa je šlo »le
za administrativno napako«, ki jo
bodo zdaj popravili.

Iz ponovnega sklica skupščine, ki
bo 7. septembra, sicer izhaja, da so
na dnevni red julijske skupščine očit-
no »pozabili« dodati tudi točko o
zmanjšanju osnovnega kapitala, o
čemer bodo zdaj delničarji odločali
prihodnji mesec. »Na pričakujemo,
da bi lahko nadoknadili izgubo iz
preteklih let, zaradi česar smo se
odločili, da izgubo pokrijemo v bre-
me kapitala,« je pojasnil Valant in
dodal, da gre pri zmanjšanju os-
novnega kapitala le za računovodsko
operacijo.

Znižanje osnovnega kapitala pa bo
NFD Holdingu olajšalo tudi more-
bitno dokapitalizacijo, kar priznava
tudi Valant. Po zakonu o gospo-
darskih družbah namreč dokapita-
lizacijska cena delnice ne sme biti
nižja od nominalne vrednosti. Tre-
nutno je nominalna vrednost delnice
NFD Holdinga 4,17 evra, po zmanj-
šanju osnovnega kapitala pa bo le še
tri evre. »Morda je to povezano tudi z
načrtovano dokapitalizacijo,« je bil
kratek Valant.

Uprava NFD Holdinga je sicer
pooblastilo za povečanje osnovnega
kapitala dobila že na lanskoletni

skupščini, Valant pa bi dokapita-
lizacijo lahko izvedel tudi prek pret-
vorbe posojil v lastniški kapital. Naj-
večji posojilodajalec NFD Holdinga
je sicer Sava, kije lani NFD Holdingu
posodila kar 42,3 milijona evrov, del
teh posojil pa bi lahko zdaj pretvorila
v delnice NFD Holdinga. »V tej smeri
ne razmišljamo,« je včeraj sicer za-
trdil Valant, podoben odgovor pa
smo dobili tudi v Savi, kjer zatrjujejo,
da o možnosti sodelovanja pri do-
kapitalizaciji NFD Holdinga ne raz-
mišljajo.

Podobno dokapitalizacijo je v za-
dnjem letu dni sicer že večkrat iz-
vedla tudi Maksima Invest, največja
lastnica NFD Holdinga. Prvič je pri

tovrstni dokapitalizaciji sodelovala
prav Sava, v drugi dokapitalizaciji
Zvon Ena Holding, v tretji (ta se je
zaključila v začetku tega tedna) pa
Hoteli Bernardin in družba Dai-
mond. Pod kakšnimi pogoji in po
kakšni ceni so se Hoteli Bernardin in
Daimond dokopali do skoraj 16 od-
stotkov Maksime Invest, lahko več
kot 25.000 malih delničarjev za zdaj
le ugiba. Čeprav so bile dokapi-
talizacijske delnice v začetku tedna
že vpisane v register Centralne Tkli-
rinško-depotne družbe KDD, o ceni
dokapitalizacijske delnice v Maksimi
Invest še molčijo.
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